
P R O T O K Ó Ł  Nr XLVI/1/2008 
  

z XLVI sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 19 grudnia 2008 roku w sali 
konferencyjnej Urzędu Miasta Rzeszowa przy ul. Rynek 1 / Ratusz/. 

  
     Na ustawowy skład 32 radnych w sesji uczestniczyło wg listy obecności 32 radnych, co 
stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad / lista obecności stanowi załącznik nr 1 
do protokołu. 
  
Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa - dokonał otwarcia XLVI 
sesji Rady Miasta Rzeszowa i prowadził obrady. 
Powitał radnych oraz: 
- P. Jana Burego – Posła na Sejm RP, 
- P. Tadeusza  Ferenca – Prezydenta  Miasta  Rzeszowa, 
- P. Stanisława Sienko - Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
- P. Henryka Wolickiego - Zastępcę Prezydenta Miasta Rzeszowa, 
/ lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu/, 
a także przedstawicieli instytucji i organizacji społeczno – zawodowych oraz przybyłych 
mieszkańców Miasta /lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu/, 
- przedstawicieli prasy, radia i telewizji, 
- Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta Rzeszowa, kierowników jednostek organizacyjnych 
Miasta oraz jednostek współdziałających z Miastem /załącznik nr 4/. 
  
  
Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że 
proponowany porządek obrad XLVI sesji Rady Miasta Rzeszowa obejmuje następujące 
punkty:  
1. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2008 r. / (druk nr: 

XLV/13/2008). 
2. Uchwała w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2008 roku  

(druk nr: XLV/14/2008). 
3. Uchwała w sprawie ustalenia stawek jednostek przedmiotowych w 2008 r.  (druk nr: 

XLV/15/2008). 
4. Uchwała w sprawie zaciągania zobowiązania w zakresie podejmowania inwestycji o 

wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa  na 2008 r. / 
(druk nr: XLV/16/2008). 

5. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta /dot. nieruchomości PKP położonych 
przy ul. Wyspiańskiego w Rzeszowie/ (druk nr: XLV/6/2008). 

6. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie (druk nr: 
XLV/1/2008) – dot. ul. Lwowskiej. 

7. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Chełmońskiego 
w Rzeszowie (druk nr: XLV/2/2008). 

8. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie (druk nr: 
XLV/3/2008) – dot. ul. Przemysłowej. 

9. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie (druk 
nr: XLV/5/2008) – dot. 16 nieruchomości. 

10 Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Pleśniarowicza 
w Rzeszowie (druk nr: XLV/8/2008). 

11 Uchwała w sprawie nadania nazw ulic na terenie miasta Rzeszowa (druk nr: 



XLV/17/2008). 
12 Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. (druk nr: XLV/4/2008). 
13 Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Rzeszowie (druk nr: XLV/12/2008). 
14 Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 23/4/2008 Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa w 
rejonie ul. Lwowskiej w Rzeszowie (druk nr: XLV/11/2008). 

15 Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 173/12/2008 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 137/8/2006 w rejonie ulicy 
Zawiszy Czarnego w Rzeszowie (druk nr: XLV/10/2008). 

16 Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1                
w Rzeszowie oraz Technikum Uzupełniającego Nr 1 w Rzeszowie (druk nr: 
XLV/9/2008). 

17 Uchwała w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki                                        
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii                      
i Przemocy  (druk nr: XLV/7/2008). 

18 Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
19 Zapytania i interpelacje. 
20 Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 
  
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta - prowadzący obrady – poinformował, 
że wpłynęło 6 wniosków o zmianę proponowanego porządku obrad : 
  
Wnioski o uzupełnienie z porządku obrad: 
  
W pkt 1a Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2008 r. 

  
Powyższy wniosek został przyjęty ( „za” głosowało 29 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt 
z radnych nie wstrzymał się od głosu). 
  
W pkt 2a Uchwała w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości  

  
Powyższy wniosek został przyjęty ( „za” głosowało 29 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt 
z radnych nie wstrzymał się od głosu). 
  
W pkt 17a Uchwała w sprawie przyjęcia „Strategii Marki Rzeszów na lata 2009 -2013 

oraz Program Promocji Miasta Rzeszowa na lata 2009-2013”. 
  

Powyższy wniosek został przyjęty ( za głosowało 30 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt z 
radnych nie wstrzymał się od głosu). 
  
W pkt 17 b    Uchwała w sprawie ustanowienia logo Miasta Rzeszowa. 
  
Powyższy wniosek został przyjęty ( za głosowało 30 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt z 
radnych nie wstrzymał się od głosu). 
  
W pkt 17c  Uchwała autorstwa radnych: Roberta Kultysta, Józefa Pytlaka i Ludwika 
Szyszki  w sprawie stanowiska dotyczącego powstania Interaktywnego Centrum Edukacji 
Naukowo-Technicznej w Rzeszowie. 



  
Radny p. Jan Mazur – zaproponował, żeby nie wprowadzać tego punktu do porządku 
obrad. Uzasadnił tym, że temat jest poważny, a żadna ze stałych Komisji nie zapoznała się z 
nim. 
  
Radny p. Robert Kultys – współautor projektu uchwały, przypomniał, że temat został 
wstępnie przedstawiony radnym na sesji majowej podczas wystąpienia Prezesa WSK PZL-
Rzeszów Pana Marka Dareckiego. Chodzi o utworzenie w Rzeszowie ośrodka,               w 
którym dzieci i młodzież będą mogli poznawać i rozwijać myśl techniczną. 
  
Wniosek o wprowadzenie uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego powstania 
Interaktywnego Centrum Edukacji Naukowo-Technicznej w Rzeszowie został przyjęty ( za 
głosowało 17 radnych,  10 było przeciwnych,    3 radnych wstrzymało się od głosu). 
  
  
Wniosek o zdjęcie z porządku obrad: 
  
Radny p. Sławomir Gołąb – zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad:   

Pkt 11 Uchwała w sprawie nadania nazw ulic na terenie miasta Rzeszowa (druk nr: 
XLV/17/2008). 

Uzasadnił, że proponując nazwy ulic na osiedlu Staromieście nie brano pod uwagę opinii 
Rady Osiedla. Zgłosił wniosek, żeby projekt uchwały cofnąć do Komisji. 
  
Radny p. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zgłosił wniosek 
przeciwny. Uzasadnił go tym, że tamtym rejonie oddano do zamieszkania dwa duże budynki 
wielorodzinne i nowi lokatorzy chcą się zameldować, a do tego potrzebna jest nazwa ulicy. 
Inicjatywę mieszkańców można uwzględnić przy nazywaniu kolejnych ulic. Wnioski 
dotyczące nadania ulicom nazw imionami dzisiejszych patronów znajdują się w Biurze Rady 
już od dwóch lat. 
  
Wniosek radnego p. Sławomira Gołąba, o zdjęcie z porządku obrad punktu dotyczącego 
nazewnictwa ulic nie został przyjęty ( za głosowało 10 radnych, 4 radnych było 
przeciwnych, 14 radnych wstrzymało się od głosu). 
  
  

  
Przyjęty porządek obrad po zmianach obejmował: 
  
1. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2008 r. / (druk nr: 

XLV/13/2008). 
2. Uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Rzeszowa na 2008 r. 
3. Uchwała w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem  2008 roku  

(druk nr: XLV/14/2008). 
4. Uchwała w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości 
5. Uchwała w sprawie ustalenia stawek jednostek przedmiotowych w 2008 r.  (druk nr: 

XLV/15/2008). 
6. Uchwała w sprawie zaciągania zobowiązania w zakresie podejmowania inwestycji o 

wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa  na 2008 r. / 
(druk nr: XLV/16/2008). 

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta /dot. nieruchomości PKP położonych 



przy ul. Wyspiańskiego w Rzeszowie/ (druk nr: XLV/6/2008). 
8. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie (druk nr: 

XLV/1/2008) – dot. ul. Lwowskiej. 
9. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Chełmońskiego 

w Rzeszowie (druk nr: XLV/2/2008). 
10. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie (druk nr: 

XLV/3/2008) – dot. ul. Przemysłowej. 
11. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie (druk 

nr: XLV/5/2008) – dot. 16 nieruchomości. 
12. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. 

Pleśniarowicza w Rzeszowie (druk nr: XLV/8/2008). 
13. Uchwała w sprawie nadania nazw ulic na terenie miasta Rzeszowa (druk nr: 

XLV/17/2008). 
14. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. (druk nr: XLV/4/2008). 
15. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w Rzeszowie (druk nr: 
XLV/12/2008). 

16. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 23/4/2008 Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa w 
rejonie ul. Lwowskiej w Rzeszowie (druk nr: XLV/11/2008). 

17. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 173/12/2008 
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 137/8/2006 w rejonie ulicy 
Zawiszy Czarnego w Rzeszowie (druk nr: XLV/10/2008). 

18. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej  
Nr 1 w Rzeszowie oraz Technikum Uzupełniającego Nr 1 w Rzeszowie (druk nr: 
XLV/9/2008). 

19. Uchwała w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii  
i Przemocy  (druk nr: XLV/7/2008). 

20. Uchwała w sprawie przyjęcia „Strategii Marki Rzeszów na lata 2009-2013 oraz 
Program Promocji Miasta 

21. Uchwała w sprawie ustanowienia logo Miasta Rzeszowa 
22. Uchwała w sprawie stanowiska dotyczącego powstania Interaktywnego Centrum 

Edukacji Naukowo-Technicznej w Rzeszowie 
23. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa. 
24. Zapytania i interpelacje. 
25. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 
   

  
Ad.1 
  
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta Miasta 
Rzeszowa szczegółowo przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta 
Rzeszowa na 2008 r. (Zmniejszenie dochodów budżetu o kwotę 5 593 940  złotych), /tekst 
uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem stanowi załącznik nr 5 do protokołu/. 
  
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że: 
  
Komisja Ekonomiczno – Budżetowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 



  
Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w części dotyczącej zakresu swojego działania. 
  
Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w zakresie swojego działania. 
  
Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Opinia została przyjęta 7 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy                     2 głosach 
wstrzymujących. 
  
Komisja Edukacji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w zakresie 
swojego działania. 
  
  
Radny p. Andrzej Dec – poprosił, aby w 2009 roku na bieżąco informowano radnych  o 
sumie dochodów, przychodów i wydatków budżetu Miasta po zmianach wprowadzanych 
uchwałami na kolejnych sesjach Rady. 
  
Radny p. Jacek Kiczek – poprosił o wyjaśnienie „dlaczego wystąpiło zmniejszenie                
o kwotę 5 500 000 złotych w planowanych dochodach budżetu Miasta z tytułu dofinansowania 
inwestycji na ul. Rejtana, która miała być sfinansowana przez inwestora”. Zapytał, czy 
inwestor wycofał się z umowy z Miastem. 
  
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta Miasta 
Rzeszowa odpowiedziała: 
„- nie ma przeszkód, żeby na bieżąco informowano radnych  o sumie dochodów, przychodów i 
wydatków budżetu Miasta po zmianach wprowadzanych uchwałami na kolejnych sesjach 
Rady, 
- wystąpiło zmniejszenie o kwotę 5 500 000 złotych w planowanych dochodach z tytułu 
dofinansowania inwestycji przez inwestora w budżecie 2008 roku. Kwota ta była wpisana po 
stronie dochodów jako darowizna. Mamy informację, że kwota ta nie wpłynie do budżetu w 
bieżącym roku. Została zapisana jako ciągłość wpisana                  w dochodach budżetu 
Miasta na 2009 rok”. 
  
  
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie zmian 
budżetu Miasta Rzeszowa na 2008 r. ( Zmniejszenie dochodów budżet                     
o kwotę 5 593 940  złotych). 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 28 radnych, głosów przeciwnych nie było, 
nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
  
  
Ad.2 
  
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta Miasta 
Rzeszowa bardzo dokładnie przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta 



Rzeszowa na 2008 r. (Zmniejszenie dochodów budżetu o kwotę 2 573 204  złotych), /tekst 
uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem stanowi załącznik nr 6 do protokołu/. 
  
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno – Budżetowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
  
Radny p. Jacek Kiczek – poprosił o wyjaśnienie dlaczego wystąpiło zmniejszenie        o 
kwotę 1 680 000 złotych w planowanych kosztach wniesienia wkładu do MPWiK Sp. z o.o. – 
program poprawy wody pitnej dla Aglomeracji Rzeszowskiej ? 
  
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta Miasta 
Rzeszowa odpowiedziała, że trwa inwentaryzacja całego przedsięwzięcia. Występują też 
przesunięcia finansowania na 2009 rok. Harmonogram prac i finansowania jest ustalony i 
realizowany. 
  
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie zmian 
budżetu Miasta Rzeszowa na 2007 r. (Zmniejszenie dochodów budżetu  o 
kwotę 2 573 204 złotych). 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 28 radnych, głosów przeciwnych nie było, 
nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
  
Ad.3 
  
Pani Janina Filipek –Skarbnik Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem  
2008 roku  (druk nr: XLV/14/2008)., /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi załącznik nr 
7 do protokołu/. 
  
  
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że: 
Komisja Ekonomiczno – Budżetowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały,  
Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie (9 głosami „za”) pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
  
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
  
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie  wykazu 
wydatków, które nie wygasają z upływem 2008 roku .  
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 26 radnych, głosów przeciwnych nie było, 
nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
  
Ad.4 
  



Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta Miasta 
Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości, 
/tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 
  
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że Komisja 
Ekonomiczno-Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
  
Radny p. Jacek Kiczek – zapytał: „o ile mniej pieniędzy wpłynie do budżetu Miasta             z 
tytułu zwolnień od podatku przyjętych proponowaną uchwałą” ? 
  
Radny p. Andrzej Dec – zapytał, w jaki sposób będzie się weryfikować budynki objęte 
zwolnieniem od podatku i czy uchwała dotyczy całego Miasta? Powiedział też, że okres 
obejmujący zwolnienie nie powinien być zbyt długi. Jego zdaniem nieuchwalenie tej uchwały 
może mieć też dobre strony. Może spowodować uporządkowanie obejść poprzez likwidację 
nieużywanych szop, kurników i innych brzydkich i zaniedbanych budynków gospodarczych. 
  
Radny p. Artur Berłowski – w imieniu mieszkańców przyłączonych miejscowości 
podziękował Prezydentowi Miasta za inicjatywę uchwałodawczą, dotyczącą zwolnienia od 
podatku od nieruchomości budynków gospodarczych.  
  
Radny p. Robert Kultys – zaproponował, żeby ta uchwała obowiązywała tylko przez rok. 
  
  
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie zwolnienia 
od podatku od nieruchomości. 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 28 radnych, głosów przeciwnych nie było, 
nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
  

  
Ad.5 
  
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta Miasta 
Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostek 
przedmiotowych w 2008 r. (druk nr: XLV/15/2008), /tekst uchwały wraz uzasadnieniem 
stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. Zaproponowała wprowadzenie autopoprawki          w § 
5 mówiącej, że moc obowiązywania uchwały wchodzi z dniem 1 stycznia 2008 roku. 
  
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że: 
  
Komisja Ekonomiczno – Budżetowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały wraz z autopoprawką 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie (7 głosami „za”) pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
  
Radny p. Andrzej Dec – zauważył, że czas podjęcia uchwały do czasu jej wejścia               w 
życie jest bardzo długi. Dlatego zapytał czy to nie jest naruszeniem prawa ? 
  



Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta Miasta 
Rzeszowa odpowiedziała, że zmiana kwoty spowodowana jest inną od szacowanej liczby 
rzeczywistej pacjentów. Dotacja jest roczną i przeliczana korekta występuje późno, bo 
dopiero prawie po upływie całego roku są znane dane dotyczące rzeczywistych kosztów. 
Najlepszym rozwiązaniem byłoby wprowadzenie dotacji podmiotowej do jednostek. 
  
Radny p. Kazimierz Greń – zwrócił uwagę na brak opinii Komisji Sportu. 
  
Radny p. Jacek Kiczek – Powiedział: „wystąpiły bardzo duże różnice w kosztach utrzymania 
krytej pływalni. Proszę odpowiedzieć, z czego wynikają tak duże różnice?”. 
  
Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta Miasta 
Rzeszowa odpowiedziała, że na pytanie dotyczące krytej pływalni odpowie pisemnie, bo w tej 
chwili nie posiada szczegółowych wyliczeń. 

  
  

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie ustalenia 
stawek jednostek przedmiotowych w 2008 r. 
Uchwała została przyjęta wraz z autopoprawką . 
Za przyjęciem uchwały głosowało 26 radnych, głosów przeciwnych nie było, 2 
radnych  wstrzymało się od głosu. 
  

  
Ad.6 
  
Pani Janina Filipek –Skarbnik Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta Miasta Rzeszowa 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągania zobowiązania w zakresie podejmowania 
inwestycji o wartości przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa na 2008 
r. (druk nr: XLV/16/2008), /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu/. 
  
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że: 
Komisja Ekonomiczno – Budżetowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały  
Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie (7 głosami „za”) pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
  
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
  
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie  zaciągania 
zobowiązania w zakresie podejmowania inwestycji                        o wartości 
przekraczającej granicę ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa  na 2008 r. / 
(druk nr: XLV/16/2008) 

Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 28 radnych, głosów przeciwnych nie było, 
nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
  



  
  
  
  
Ad. 7 
  
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta 
Miasta Rzeszowa przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta /dot. 
nieruchomości PKP położonych przy ul. Wyspiańskiego                             w Rzeszowie/ 
(druk nr: XLV/6/2008), /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi załącznik nr 11 do 
protokołu/. 
  
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że: 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – jednomyślnie (6 głosami „za”) 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
  
Radny p. Robert Kultys – powiedział, że przedstawiona uchwała jest bardzo słuszną decyzją 
Prezydenta Miasta. Zapytał kiedy wchodzi w życie ta inwestycja ? 
  
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta 
Miasta Rzeszowa – odpowiedział, że inwestycja wchodzi do realizacji                w I kwartale 
2009 roku. 
  
Radny p. Andrzej Dec – zapytał dlaczego sprawa ta jest załatwiana poprzez uchwałę Rady 
Miasta, czy nie było innego sposobu ? 
  
Pani Janina Dyjak – Dyrektor Wydziału Finansowego Urzędu Miasta Rzeszowa – 
odpowiedziała, że konieczność podjęcia uchwały przez Radę Miasta narzuca Ordynacja 
Podatkowa. 
  
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie  zmiany 
uchwały Rady Miasta /dot. nieruchomości PKP położonych przy ul. 
Wyspiańskiego w Rzeszowie/ (druk nr: XLV/6/2008). 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 26 radnych, głosów przeciwnych nie było, 
nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
  
  
Ad.8 
  
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta 
Miasta Rzeszowa przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonej w Rzeszowie (druk nr: XLV/1/2008) – dot. ul. Lwowskiej, /tekst uchwały wraz 
uzasadnieniem stanowi załącznik nr 12 do protokołu/. 
  
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że: 



Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – jednomyślnie (6 głosami „za”) 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
  
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
  
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie (druk nr: 
XLV/1/2008) – dot. ul. Lwowskiej.  
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 25 radnych, głosów przeciwnych nie było, 
nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
  
  
Ad.9 
  
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta 
Miasta Rzeszowa przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonej przy ul. Chełmońskiego w Rzeszowie (druk nr: XLV/2/2008), /tekst uchwały wraz 
uzasadnieniem stanowi załącznik nr 13 do protokołu/. 
  
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że: 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie (6 głosami „za”) pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
  
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
  
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie            w 
sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Chełmońskiego 
w Rzeszowie (druk nr: XLV/2/2008). 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 26 radnych, głosów przeciwnych nie było, 
nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
  
  
  
  
  
  
Ad. 10 
  
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta 
Miasta Rzeszowa przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonej w Rzeszowie (druk nr: XLV/3/2008) – dot. ul. Przemysłowej, /tekst uchwały wraz 
uzasadnieniem stanowi załącznik nr 14 do protokołu/. 
  



P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że: 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – jednomyślnie (6 głosami „za”) 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
  
Radny p. Jacek Kiczek – zapytał: „kto obecnie użytkuje teren?”. 
  
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta 
Miasta Rzeszowa odpowiedział, że dotychczasowemu użytkownikowi skończył się okres 
użytkowania, zgodnie z podpisaną dzierżawą i dlatego będzie ogłoszony przetarg. 
  
Radni: p. Robert Kultys,  p. Andrzej Dec – w związku z problemem dokładnego 
zlokalizowania omawianej nieruchomości zgłosili wniosek o następującej treści : 
 „Sporządzić dwie wyraźne mapy wysokościowe, w odpowiedniej skali, które zostaną  
powieszone w Sali Rycerskiej Ratusza oraz Sali posiedzeń  Biura Rady Miasta.  Mapy te będą 
służyły radnym do szybkiego zlokalizowania omawianych nieruchomości ”. 
  
  
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie                   
w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej w Rzeszowie (druk nr: 
XLV/3/2008) – dot. ul. Przemysłowej. 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 26 radnych, głosów przeciwnych nie było, 
nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
  
  
Ad. 11 
  
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta 
Miasta Rzeszowa przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonych w Rzeszowie (druk nr: XLV/5/2008) – dot.                                  16 
nieruchomości, /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi załącznik nr 15 do protokołu/. 
  
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że               
Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Opinia została przyjęta 6 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie 
wstrzymującym. 
  
Radny p. Jacek Kiczek – zauważył, że brakuje map, na których można określić lokalizację 
omawianych nieruchomości. Zwrócił uwagę, że niektóre z umieszczonych     w uchwale 
nieruchomości mają powierzchnię 4-5 arów. Tym samym, mogą stanowić samodzielne 
działki budowlane i dlatego radni chcieliby wiedzieć, gdzie są one położone. 
  
Radny p. Waldemar Szumny – zapytał dlaczego zapis w uchwale o wydzierżawieniu 
nieruchomości nie mówi o przetargu na te dzierżawy ? 
  
Radny p. Bogusław Sak  - zgłosił wniosek: „Do uchwał dotyczących dzierżawy, wynajmu i 
sprzedaży nieruchomości należy bezwzględnie dołączać mapki, na których zaznaczone są 
omawiane nieruchomości”. 



  
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta 
Miasta Rzeszowa poprosił o przyjęcie autopoprawki mówiącej, że dzierżawa nastąpi w 
drodze przetargu nieograniczonego. 
  
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie (druk nr: 
XLV/5/2008) – dot. 16 nieruchomości.  
Uchwała została przyjęta wraz ze zgłoszoną autopoprawką. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 25 radnych, głosów przeciwnych nie było, 1 
radny  wstrzymał się od głosu. 
  
  
Ad. 12 
  
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta 
Miasta Rzeszowa przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonej przy ul. Pleśniarowicza w Rzeszowie (druk nr: XLV/8/2008), /tekst uchwały wraz 
uzasadnieniem stanowi załącznik nr 16 do protokołu/. 
  
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że: 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie (10 głosami „za”) pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
  
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
  
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Pleśniarowicza                
w Rzeszowie (druk nr: XLV/8/2008).  
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 25 radnych, głosów przeciwnych nie było, 
nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
  
  
Ad.13 
  
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta 
Miasta Rzeszowa przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulic na terenie miasta 
Rzeszowa (druk nr: XLV/17/2008), /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi załącznik nr 
17 do protokołu/. 
  
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że: 
Komisja Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi jednomyślnie 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały (wynik głosowania: 8 głosów „za”). 
  



Radny p. Sławomir Gołąb - zawnioskował o odrzucenie uchwały. Swój wniosek uzasadnił 
tym, że nie skonsultowano proponowanych nazw ulic z mieszkańcami Osiedla Staromieście. 
Dodał, że mieszkańcy nie mają żadnych uwag, ani też nic złego przeciwko osobom 
proponowanym na patronów ulic, ale sami chcieli w swojej dzielnicy wybrać nazwy ulic. 
Zgłosił wniosek, żeby projekt uchwały skierować do Komisji. 
  
Radny p. Jerzy Jęczmienionka – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego     i 
Współpracy z Samorządami Osiedlowymi – poinformował, że Komisja omawiała 
wszystkie propozycje nazw ulic prezentowane na dzisiejszej sesji. Następnie jednomyślnie 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. W trakcie analizowania i 
omawiania tych nazw ulic nikt nie zgłaszał uwag. Konsultowano także tę sprawę z Radą 
Osiedla, która nie wniosła uwag. Powiedział, że „powstaje nowe osiedle i tam będzie 10 
nowych ulic do nazwania”. 
  
Radny p. Andrzej Dec – poparł wniosek o zdjęcie z porządku obrad omawianego projektu 
uchwały. 
  
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – powiedział, że osobiście 
jest on przeciwny takiemu rozwiązaniu i zgłosił wniosek przeciwny. 
  
Radna p. Jadwiga Stręk – wyraziła niezadowolenie, że nikt nie bierze pod uwagę głosów 
mieszkańców przy rozpatrywaniu ważnych dla ich osiedla spraw. Zgłosiła wniosek : „Przy 
tworzeniu uchwał w sprawie nadania nazw ulic na terenie miasta Rzeszowa koniecznie należy 
brać pod uwagę propozycje nazw zgłaszane przez mieszkańców poszczególnych dzielnic. 
Szczególnie należy uszanować wolę mieszkańców Osiedla Staromieście, którzy zgłosili 
propozycje nazewnictwa nowych ulic w swojej dzielnicy”. 
  
Radny p. Sławomir Gołąb – poparł powyższy wniosek. Przypomniał, że „mieszkańcy 
Staromieścia wnosili o uhonorowanie ważnej dla Osiedla postaci pana Jana Welca. Roboczo 
nowe osiedle nazywane jest Welcówką. Dlatego zdaniem zdecydowanej większości 
mieszkańców główna ulica tego osiedla powinna nosić imię Jana Welca. Oczywiście 
pozostałym ulicom można nadać imiona innych patronów, bo powstaje tam duże osiedle i ulic 
jest też dużo”.  
Zgłosił wniosek o odrzucenie tej uchwały.  
  
  
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem wniosku w sprawie skierowania do dalszych 
prac w Komisji uchwały w sprawie nadania nazw ulic na terenie miasta Rzeszowa.  

Wniosek nie został przyjęty. 
Za przyjęciem wniosku głosowało 10 radnych, 10 radnych było przeciwnych,                   3 
radnych wstrzymało się od głosu. 
  
  
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie nadania 
nazw ulic na terenie miasta Rzeszowa.  

Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 8 radnych było przeciwnych, 3 
radnych wstrzymało się od głosu. 



  
  
  
  
Ad. 14 
  
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta 
Miasta Rzeszowa przedstawił projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału 
zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka  z o.o. (druk nr: 
XLV/4/2008), /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi załącznik nr 18 do protokołu/. 
  
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że: 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
  
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
  
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie  
podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.  
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 24 radnych, głosów przeciwnych nie było, 
nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
  
Ad. 15 
  
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta 
Miasta Rzeszowa przedstawił projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału 
zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka      z o.o. (druk 
nr: XLV/12/2008). , /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi załącznik nr 19 do 
protokołu/. 
  
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że: 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Inwestycji jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
  
  
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
  
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie  
podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o.  
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 27 radnych, głosów przeciwnych nie było, 
nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 



  
  
Ad. 16 
  
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – w imieniu 
Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany Nr 23/4/2008 Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 
Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie ul. Lwowskiej              w Rzeszowie (druk nr: 
XLV/11/2008), /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi załącznik nr 20 do protokołu/. 
  
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że: 
Komisja Gospodarki Przestrzennej jednomyślnie (8 głosami „za”) pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
  
Radny p. Jacek Kiczek  – powiedział, że przedstawiona uchwała jest bardzo słuszną decyzją, 
bo wskazana lokalizacja jest bardzo dobra na umieszczenie tam proponowanej komercji. 
Należy tylko skutecznie zabezpieczyć interesy Miasta poprzez wpisane do planu warunki i 
sposób realizacji inwestycji. Należy zrobić wszystko, żeby nie dopuścić do wybudowania w 
Rzeszowie kolejnego „blaszaka”, podobnego do Tesco, czy Leclerca. 
  
Radny p. Robert Kultys – powiedział, że miejsce wskazane w uchwale jest doskonałe na 
handel halowy. Należy jednak: 
- wymagać od inwestora żeby architektura obiektu stała się wizytówką Miasta, 
- rozwiązać problem odprowadzania wód deszczowych w taki sposób, żeby inwestor 
partycypował w kosztach. 
  
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 23/4/2008 Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta 
Rzeszowa w rejonie ul. Lwowskiej w Rzeszowie. 
  

Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 28 radnych, głosów przeciwnych nie było, 
nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
  
  
Ad. 17 
  
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – w imieniu 
Prezydenta Miasta Rzeszowa przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany Nr 173/12/2008 Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 
Nr 137/8/2006 w rejonie ulicy Zawiszy Czarnego w Rzeszowie (druk nr: XLV/10/2008), 
/tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi załącznik nr 21 do protokołu/. 
  
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że: 
Komisja Gospodarki Przestrzennej jednomyślnie (8 głosami „za”) pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 



  
  
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
  
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 173/12/2008 Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Nr 137/8/2006 w rejonie ulicy Zawiszy 
Czarnego w Rzeszowie.  
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 27 radnych, głosów przeciwnych nie było, 
nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
  
  
Ad.18 
  
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta 
Miasta Rzeszowa przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej Nr 1 w Rzeszowie oraz Technikum Uzupełniającego Nr 1 w Rzeszowie 
(druk nr: XLV/9/2008), /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi załącznik nr 22 do 
protokołu/. 
  
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że: 
Komisja Edukacji pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
  
Radny p. Jacek Kiczek – wyraził zdziwienie, że likwiduje się profil kształcenia           w 
branży budowlanej, kiedy na rynku pracy brakuje wykwalifikowanych pracowników 
budowlanych. 
  
Pan Henryk Wolicki – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta 
Miasta Rzeszowa odpowiedział, że likwidacja tej szkoły nie oznacza likwidacji profilu 
kształcenia. W Rzeszowie istnieje Zespół Szkół kształcący młodzież we wszystkich 
kierunkach budowlanych i to tam jest zapewnione miejsce dla wszystkich chętnych do nauki 
w zawodzie budowlańca. 
  
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie zamiaru 
likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 1 w Rzeszowie oraz 
Technikum Uzupełniającego Nr 1 w Rzeszowie.  

Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 27 radnych, nikt z radnych nie był 
przeciwny, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
  
Ad.19 
  
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta 
Miasta Rzeszowa przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu 



Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i 
Przemocy  (druk nr: XLV/7/2008), /tekst uchwały wraz uzasadnieniem stanowi załącznik nr 
23 do protokołu/. Wyjaśnił, że jest to kolejna, coroczna uchwała. W bieżącym roku, zgodnie 
ze sugestiami Rady Miasta uchwała została podzielona na dwa rozdziały. 
  
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że: 
- Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały, 
- Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały (wynik 
głosowania: 5 głosów „za”).  
  
Radny p. Zdzisław Daraż – zawnioskował, aby Prezydent Miasta na stronie 9 i na koniec 
strony 10 wpisał i przyjął jako własną autopoprawkę słowa: „nie udowodniono, że istnieje 
bezpośredni związek liczby punktów sprzedaży alkoholu ze wzrostem jego spożycia”. 
  
  
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta 
Miasta Rzeszowa zwrócił uwagę radnych na zapis na stronie 9, ale jeżeli to jest 
niewystarczające, to odpowiedział, że przyjmuje propozycję wpisania autopoprawki. 
  
Radna p. Maria Korczowska – powiedziała: „do tej pory pacjenci leczeni                          z 
alkoholizmu byli odsyłani do Tarnobrzega, Mielca czy Krosna. Teraz powstanie stacjonarny 
ośrodek leczenia uzależnień w Rzeszowie. Dotychczas Rzeszów nie miał takiego ośrodka”. 
  
Radny p. Adolf Gubernat – zwrócił uwagę, że „w przedstawionych materiałach znajduje się 
pogłębiona analiza o uzależnieniach”. 
  
Radny p. Andrzej Dec – zgłosił wniosek przeciwny. Wniósł o skreślenie autopoprawki. 
  
Radny p. Waldemar Szumny – poinformował, że osobiście zauważył w jednym          z 
dużych sklepów sieciowych, jak sprzedawano alkohol nieletnim. Zawnioskował                  o 
zwiększenie liczby kontroli służb miejskich w sklepach sprzedających alkohol pod kątem 
sprzedaży nieletnim. 
  
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem wniosku radnego p. Andrzeja Deca               
w sprawie wykreślenia autopoprawki polegającej na wpisaniu słów: nie udowodniono, 
że istnieje bezpośredni związek liczby punktów sprzedaży alkoholu ze wzrostem jego 
spożycia. 
  

Wniosek nie  został przyjęty. 
Za przyjęciem wniosku głosowało 11 radnych, 16 radnych było przeciwnych, nikt             z 
radnych nie  wstrzymał się od głosu. 
  
  
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały wraz                     
z autopoprawką w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i 
Przemocy. 



Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 29 radnych, nikt z radnych nie był 
przeciwny, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
  

  
Ad. 20 
  
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta 
Miasta Rzeszowa przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Marki Rzeszów 
na lata 2009-2013 oraz Program Promocji Miasta Rzeszowa na lata 2009-2013” /tekst 
uchwały wraz uzasadnieniem stanowi załącznik nr 24 do protokołu/. 
  
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że: 
- Komisja Promocji i Kultury jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
- Komisja Gospodarki Przestrzennej pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały, w części dotyczącej zakresu działania Komisji (wynik głosowania:           7 głosów 
„za”, nikt nie był przeciwny, 1 radny „wstrzymał się” od głosowania). 
  
Radny p. Andrzej Dec – zapytał: „czy przewidujemy w związku z przyjęciem Strategii : 
- rozdzielenie Wydziału ? 
- powstanie specjalnej komórki w Urzędzie realizującej program Strategii ? 
- stworzenie szczegółowego harmonogramu realizacji Strategii ? 
- kiedy przewidujemy sprawdzenie postępu prac z wdrażaniem i realizacją przyjętej            
Strategii ? 
- w jakich okresach przewidujemy modyfikację tej Startegii, bo przecież nie jest to dokument 
"sztywny" ? 
- dlaczego program innowacyjnej architektury wpisany jest do wprowadzenia od roku 2011,        
a nie można go przyjąć już od roku 2009 ? 
- czy przewidujemy dalszą współpracę z autorami tego tekstu ?”. 
  
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa - odpowiedział: 
„- na dzień dzisiejszy nie przewidujemy rozdzielenia Wydziału. Natomiast część zadań 
promocji przejmie Estrada Rzeszowska. 
- co do harmonogramu, to na razie będziemy realizować Strategię zgodnie harmonogramem 
wpisanym w program. Równocześnie zaraz po uchwaleniu budżetu na 2009 rok będziemy 
mogli rozpisać zadania wpisane do Strategii i znać wykaz tych które będą realizowane. 
- ponieważ program jest na lata 2009 -2013, to najwcześniej postępy jego realizacji będziemy 
mogli ocenić na koniec 2009 roku, 
- dokument jest otwarty i można go modyfikować zgodnie z potrzebami i zmieniającymi się 
warunkami, 
- program innowacyjna architektura można realizować wcześniej, ale najpierw trzeba 
określić, w jakiej formie będzie on realizowany i w oparciu o jaki konkretny program. 
- na razie nie planujemy dalszej współpracy z autorami tej Strategii, ale nie jest to 
wykluczone”. 
  
Radna p. Maria Korczowska – powiedziała: „autorzy umieścili w tej Strategii 5 podmiotów, 
które muszą ze sobą współpracować. Chodzi o biznes, naukę, zarządzanie miastem, inicjatywy 
obywatelskie oraz kulturę i sztukę. Moim zdaniem problem jest w tym, że każdy z tych 



podmiotów ma swoje partykularne interesy i trudno będzie je zmusić, aby podjęły współpracę 
w kierunku realizacji zapisów zawartych w Strategii. Kto się tym zajmie ?”.  
  
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa - odpowiedział: „to jest 
rolą Miasta, a Miasto realizuje swoje zadania poprzez Urząd i jednostki miejskie". 
  
Radny p. Robert Kultys – powiedział: „przedstawiona tutaj marka stwarza warunki 
zaistnienia Rzeszowa w Polsce. Problem rozbija się o to, czy będziemy konsekwentnie 
realizowali zapisy Strategii i staniemy się rzeczywiście innowacyjni, a marka Miasta będzie 
skuteczna. Dotyczy to wielu dziedzin zaczynając od budżetu, a kończąc na miejscowych 
planach zagospodarowania przestrzennego. Musimy walczyć o to, żebyśmy byli widoczni na 
mapie kraju, jako innowacyjni i otwarci. Jednak wszystko zależy od sposobu realizacji 
przyjętej Strategii”. 
  
Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – powiedział: „wiem, że 
wolno nam zaryzykować i trzeba ryzykować przyjmując markę Miasta jako Miasta 
innowacyjnego. Dzisiaj wszyscy są zgodni, że jest to dobry kierunek. Teraz jest najlepszy 
moment, aby przestać być prowincjonalnym miastem leżącym na wschodzie Polski. Jest to 
jedyny sposób, najlepszy moment i najtrafniejsze hasło, żeby wypromować Rzeszów”. 
  
Radny p. Jacek Lasota – powiedział: „jest to bardzo dobry dokument. Jedynie , moim 
zdaniem na str. 57 zbyt mało zostało zapisane o promocji poprzez sport”. Dlatego zapytał: 
„jak wygląda otwartość tej Strategii ? Dlaczego autorzy piszą, że ryzykowne jest promowanie 
Miasta poprzez sport ? Prawdą jest, że nigdy nie da się zagwarantować wyniku sportowego, 
ale same imprezy o randze ponadregionalnej bardzo promują”.   
  
Radna p. Marta Niewczas – zapytała: „czy i jak w tą Strategię zostały wpisane najbliższe 
Mistrzostwa Świata w Łucznictwie, które odbędą się w Rzeszowie”. 
  
Radny p. Andrzej Dec – zgłosił wniosek przeciwny. Wniósł o skreślenie autopoprawki. 
  
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem wniosku radnego p. Andrzeja Deca w 
sprawie autopoprawki polegającej na zastąpienia słów: „stolica innowacji”, słowami 
„centrum innowacji”. 
  

Wniosek nie został przyjęty. 
Za przyjęciem wniosku głosowało 10 radnych, 16 radnych było przeciwnych,                        
2 radnych wstrzymało się od głosu. 
  
  
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 
„Strategii Marki Rzeszów na lata 2009-2013 oraz Program Promocji 
Miasta Rzeszowa na lata 2009-2013”. 
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 29 radnych, nikt z radnych nie był 
przeciwny, 1 radny  wstrzymał się od głosu. 
  

  



Ad. 21 
  
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – w imieniu Prezydenta 
Miasta Rzeszowa przedstawił projekt uchwały w sprawie ustanowienia logo Miasta 
Rzeszowa. Zaproponował, aby nie przyjmować jako załącznika do uchwały przedstawionego 
załącznika graficznego. Poprosił, aby przyjąć tą propozycję jako autopoprawkę, /tekst 
uchwały wraz uzasadnieniem stanowi załącznik nr 25 do protokołu/. 
  
P. Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że nikt 
zgłosił uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

  
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
  
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 
ustanowienia logo Miasta Rzeszowa wraz z zaproponowaną autopoprawką. 
  
Uchwała została przyjęta w wersji przedstawionej. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 27 radnych, głosów przeciwnych nie było, 
nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
  
Ad. 22 
  
Radny p. Robert Kultys  - w imieniu wnioskodawców powiedział: „prezentowana uchwała 
jest powieleniem uchwały prezentowanej dwie sesje wstecz, dotyczącej zainteresowania Rady 
Miasta powstaniem transportu rolkowego w Rzeszowie. Z tą różnicą, że intencją tej uchwały 
jest powstanie Interaktywnego Centrum Edukacji Naukowo -Technicznej w Rzeszowie. 
Projekt powstania tego Centrum został Państwu zaprezentowany przez Prezesa WSK PZL-
Rzeszów Pana Marka Dareckiego na sesji Rady Miasta w maju. Wówczas Pan Prezes 
sugerował nam jako Radzie Miasta zainteresowanie się tą sprawą. Ośrodek miałby mieć w 
pierwszym etapie powierzchnię ok. 1000 m², a docelowo ok. 5 000 m². Program tego Ośrodka 
polegałby na tym, że prezentowany zespół ekspozycji byłby kierowany głównie do dzieci 
i młodzieży celem popularyzowania i zainteresowania zawodami technicznymi. Czyli 
przygotowywanie zaplecza zawodowego dla Doliny Lotniczej. Samorządy w innych miastach, 
gdzie tego typu ośrodki już funkcjonują, mają zazwyczaj duży udział                  w takim 
przedsięwzięciu ale nigdy nie zajmują się tym samodzielnie. Zazwyczaj jest to współdziałanie 
z samorządem wojewódzkim, uczelniami wyższymi i innymi podmiotami.                  W naszym 
przypadku byłby to udział przedsiębiorstw skupionych w Dolinie Lotniczej. Ten pomysł 
wyszedł od liderów Doliny Lotniczej. Obecnie została powołana Rada Programowa Centrum 
oraz Zespół Roboczy i toczą się rozmowy na temat uszczegółowienia funkcjonowania tego 
Centrum, a przede wszystkim znalezienie sposobu finansowania. Do Rady Programowej 
weszli: Marek Darecki - Prezes Zarządu WSK PZL-Rzeszów,  Mirosław Karapyta - 
Wojewoda Podkarpacki, Zygmunt Cholewiński - Marszałek Województwa Podkarpackiego, 
Tadeusz Ferenc - Prezydent Miasta Rzeszowa, Józef Jodłowski - Starosta Rzeszowski, 
Stanisław Uliasz - Rektor Uniwersytetu Rzeszowskiego, Andrzej Sobkowiak - Rektor 
Politechniki Rzeszowskiej, Tadeusz Pomianek - Rektor WSIZ, Jacek Wojtas - Podkarpacki 
Kurator Oświaty, Andrzej Szortyka - reprezentujący Agencję Rozwoju Przemysłu. 
Prezentowana uchwała niczego szczegółowo nie precyzuje. Ani nie precyzuje tego kto miałby 



być głównym organizatorem tego przedsięwzięcia, ani tego w jaki sposób zostanie ono 
sfinansowane, ani też jego lokalizacji. Dzisiejsza uchwała Rada Miasta informuje, że wyraża 
zainteresowanie powołaniem tego Centrum. Realizacja tego projektu, poprzez dobrą 
lokalizację, ciekawą architekturę i profesjonalną prezentację pozwolą wpisać go jako jeden ze 
sztandarowych elementów  innowacyjności Rzeszowa”. 
  
Radny p. Jan Mazur - powiedział: „otrzymaliśmy i wprowadziliśmy, niestety ten projekt 
uchwały do porządku obrad dzisiejszej sesji. Nie ma na w tym projekcie uchwały opinii radcy 
prawnego i po drugie brakuje uzasadnienia. Słyszeliśmy co prawda, wypowiedź Pana Roberta 
Kultysa, ale  - nie deprecjonując tego projektu uchwały - proponuję aby skierować ten projekt 
do wszystkich komisji Rady. Tam go dokładnie przedyskutować i dodać rzeczowe 
uzasadnienie, a następnie w najbliższym możliwym terminie przedłożyć ten projekt uchwały 
pod obrady sesji Rady". 
  
Radny p. Waldemar Szumny - powiedział: „jestem zaskoczony wypowiedzią pana radnego 
Mazura. Po pierwsze na wstępie było powiedziane, że ten projekt uchwały wyraża jedynie 
zainteresowanie Rady Miasta powstaniem w Rzeszowie Ośrodka. Jaki sens ma odsyłanie tego 
projektu uchwały do wszystkich komisji Rady, czemu to miałoby służyć? Proponowane            
w projekcie uchwały zapisy są bardzo bezpieczne i o niczym nie przesadzają. Dają jedynie 
sygnał, że Rada Miasta popiera i wyraża zainteresowanie powstaniem w Rzeszowie 
Interaktywnego Ośrodka Edukacji Technicznej. Tym samym będzie współuczestniczyć                      
w powstawaniu tego Ośrodka". 
  
Przystąpiono do głosowania wniosku o skierowanie projektu uchwały do komisji stałych 
Rady. 
Wniosek został przyjęty. Za wnioskiem głosowało 15 radnych,  14 radnych było 
przeciwnych, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu. 
  
Przewodniczący Rady Miasta p. Konrad Fijołek przekazał projekt uchwały do Komisji 
Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, celem dokładnego przeanalizowania. 
  
Radny p. Józef Pytlak - zauważył, że niektórzy radni unikają głosowania stąd powyższy 
wynik głosowania. 
  
  
Ad. 23, 24, 25. 
  
  
 Radny p. Andrzej Dec - zawnioskował, aby w związku ze zbliżającym się terminem 
kolejnej sesji Rady Miasta, pozostałe punkty porządku obrad przełożyć i tym samy zakończyć 
dzisiejszą sesję Rady Miasta. 
  
Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa - odpowiedział, że należy 
dokończyć przedstawienie punktów umieszczonych w porządku obrad punkty. 
  
- ad. pkt 23 - sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Rzeszowa - wszyscy Radni otrzymali 
informację pisemną (załącznik nr 27 do protokołu). Jeżeli są pytania do tej informacji to będą 
zgłoszone na kolejnej sesji Rady, 
  



- ad. pkt 24 - zgłoszone interpelacje, wnioski i zapytania zostaną przekazane do realizacji,       
a ewentualna dyskusja na ich temat odbędzie się na kolejnej sesji Rady. 
  
Radny p. Jacek Adamowicz – pisemnie złożył interpelację o następującej treści: 
„1/ Szanowny Panie Prezydencie proszę o rozpatrzenia prośby pani Anny Zwierzyńskiej w 
sprawie przydzielenia mieszkania socjalnego (materiały przekazałem panu Aleksandrowi 
Nowosadowi). 
2/ Szanowny Panie Prezydencie proszę o przedstawienie sprawy dotyczącej Zespołu Szkół 
Spożywczych w Rzeszowie, czy miasto wykupi te budynki ? 
3/ Szanowny Panie Prezydencie kolejny raz mieszkańcy Osiedla gen. Andersa proszą 
o wybudowanie sceny w Parku Sybiraków – komisja Kultury w grudniu 2008 roku 
wnioskowała o wpisanie tej inwestycji do budżetu na 2009 r. 
4/ Jak wygląda sytuacja „dopalaczy” w Rzeszowie, czy i jakie podjął Pan Prezydent 
 w tej materii działania ?”. 
  
Radny p. Waldemar Szumny - „W dniu dzisiejszym Rada Miasta przyjęła uchwałę Miejski 
Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania 
Narkomanii i Przemocy. Rozdział V tego Programu, noszący nazwę: „ Zadania Służb 
Miejskich w zakresie kontroli i interwencji w stosunku do podmiotów handlujących 
alkoholem”, mówi o kontroli przestrzegania zasad i warunków korzystania z zezwolenia na 
sprzedaż napojów alkoholowych. W związku z tym paragrafem, tymi zapisami, a także z 
faktem okresu przedświątecznego i licznych promocji handlowych (także dotyczących 
sprzedaży alkoholu) proszę o szczególne zwrócenie uwagi na zakaz sprzedaży alkoholu 
osobom nieletnim. Otrzymuję sygnały, że taka sprzedaż ma miejsce (np. wczoraj po 
godz.21.00 w jednym z hipermarketów), młodzież w wieku gimnazjalnym kupuje alkohol, a 
pracownicy sklepu nie reagują właściwie. Należy zrobić wszystko, aby to zmienić i aby nie 
było takich przypadków”. 
                                                          
Radni: p. Waldemar Szumny, p. Kazimierz Greń, p. Jan Mazur, p. Maria Korczowska, 
p. Grzegorz Budzik, p. Bogusław Sak, p. Mirosław Kwaśniak,           p. Stanisław 
Niedziałek, p. Andrzej Dec - „W związku z pismem Rady Osiedla Nr IV im. Gen. Grota 
Roweckiego, dotyczącym pomysłu wybudowania na terenie Bulwarów wielofunkcyjnego 
boiska, popieramy ten pomysł i prosimy o podjęcie działań w tym kierunku. 
           Jest to bardzo dobra lokalizacja dla takiego obiektu (m.in. sąsiedztwo innych terenów 
sportowych i rekreacyjnych), popierana przez społeczność lokalną (Rada Osiedla, dyrekcja 
szkoły, młodzież), a dodatkowo nie ma z tym terenem problemów własnościowych. 
W związku z tworzeniem budżetu na 2009 rok i niedługim przygotowaniem odpowiednich 
wniosków dotyczących wsparcia finansowego zewnętrznego do inwestycji sportowych, 
konieczne jest podjęcie wiążących decyzji w niedługim czasie”. 
  
  
Radni: p. Kazimierz Greń, p. Grzegorz Budzik, p. Witold Walawender,                  p. 
Jacek Lasota, p. Beata Ratajczak, p. Marta Niewczas, p. Jacek Adamowicz,                p. 
Jerzy Jęczmienionka - „Proszę o wyjaśnienie przyczyn decyzji Dyrekcji Rzeszowskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji dotyczącej wynajęcia siłowni. Decyzja ta jest niezgodna ze 
Statutem ROSiR ( p.4.1/6) z dnia 28 czerwca 2005 r. (załącznik do uchwały Rady Miasta 
Rzeszowa Nr XL/133/2005). Proszę o wyjaśnienie jakimi zasadami przyjmowania stron 
kieruje się Dyrekcja Rzeszowskiego Ośrodka Sportu                 i Rekreacji, przy ustalaniu 
wynajmu Hali na Podpromiu terminów, kwot jak również aroganckiego i niekompetentnego 
zachowania co do osób starających się o spotkanie               i ich przyjęcie przez wyżej 



wymienioną Dyrekcję. Prosimy o pilne zajęcie stanowiska                w imieniu mieszkańców 
Rzeszowa”. 
  
Radny p. Jacek Kiczek - „Z uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji 
przedmiotowych w 2008 r.  (druk nr: XLV/15/2008) wynika, że w 2008 roku wystąpiły bardzo 
duże różnice w kosztach utrzymania krytej pływalni. Proszę odpowiedzieć, z czego wynikają 
tak duże różnice?”. 
  
Radni: p. Jadwiga Stręk, p. Sławomir Gołąb - „Przy tworzeniu uchwał w sprawie nadania 
nazw ulic na terenie miasta Rzeszowa koniecznie należy brać pod uwagę propozycje nazw 
zgłaszane przez mieszkańców poszczególnych dzielnic. Szczególnie należy uszanować wolę 
mieszkańców Osiedla Staromieście, którzy zgłosili propozycje nazewnictwa nowych ulic w 
swojej dzielnicy” 
  
Radny: p. Robert Kultys  - „W związku z podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany Nr 23/4/2008 Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 
Przestrzennego Miasta Rzeszowa w rejonie ul. Lwowskiej                    w Rzeszowie (druk nr: 
XLV/11/2008), należy wymagać od inwestora: 
1/ żeby architektura nowego obiektu była wizytówka Miasta, 
2/ żeby już na etapie wstępnej realizacji rozwiązać problem wód deszczowych”. 
  
Radni: p. Robert Kultys,  p. Andrzej Dec - „Sporządzić dwie wyraźne mapy wysokościowe, 
w odpowiedniej skali, które zostaną  powieszone w Sali Rycerskiej Ratusza oraz Sali 
posiedzeń  Biura Rady Miasta. Mapy te będą służyły radnym do szybkiego zlokalizowania 
omawianych nieruchomości ”. 
  
Radny: p. Bogusław Sak - „Do uchwał dotyczących dzierżawy, wynajmu i sprzedaży 
nieruchomości należy bezwzględnie dołączać mapki, na których zaznaczone są omawiane 
nieruchomości”. 
  
- ad. pkt 25 - ogłoszenia: 
  
1/ najbliższa sesja Rady Miasta jest planowana na 30 grudnia br. i będzie poświęcona 
uchwaleniu budżetu. Na tej sesji zostanie wprowadzony punkt dotyczący nazwania ulic                  
w Białej, która od 1-go stycznia 2009 roku zostanie przyłączona do Rzeszowa, 
  
2/ "dokonałem pewnej korekty polegającej na wprowadzeniu poprawek do Miejscowego 
Planu Zagospodarowania przy ul. Lubelskiej. Sprawa dotyczyła uwag Wojewody 
Podkarpackiego, który warunkował opublikowanie tego planu, wprowadzeniem 
korekty dostosowującej jego zapis do wymagań nadzoru. Zgodnie ze sugestiami tak 
uczyniono", 
  
3/ przedstawił harmonogram posiedzeń komisji stałych Rady Miasta do końca 2008 roku. 
  
Pan Konrad Fijołek - Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa - na zakończenie przekazał 
wszystkim uczestnikom sesji najserdeczniejsze życzenia z okazji zbliżających się Świat 
Bożego Narodzenia. 
  

  
Podczas obrad XLVI sesji Rada Miasta Rzeszowa podjęła następujące uchwały: 



1 Uchwała Nr XLVI/729/2008 - w sprawie zmian budżetu Miasta 
Rzeszowa na 2008 r.  

2 Uchwała Nr XLVI/730/2008 - w sprawie zmian budżetu Miasta 
Rzeszowa na 2008 r. 

3 Uchwała Nr XLVI/731/2008 - w sprawie wykazu wydatków, które nie 
wygasają z upływem  2008 roku   

4 Uchwała Nr XLVI/732/2008 - w sprawie zwolnienia od podatku od 
nieruchomości 

5 Uchwała Nr XLVI/733/2008 - w sprawie ustalenia stawek jednostek 
przedmiotowych w 2008 r.   

6 Uchwała Nr XLVI/734/2008 - w sprawie zaciągania zobowiązania  
w zakresie podejmowania inwestycji  
o wartości przekraczającej granicę 
ustaloną w budżecie miasta Rzeszowa  na 
2008 r.  

7 Uchwała Nr XLVI/735/2008 - w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta 
/dot. nieruchomości PKP położonych przy 
ul. Wyspiańskiego w Rzeszowie/ 

8 Uchwała Nr XLVI/736/2008 - w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonej w Rzeszowie– dot. ul. 
Lwowskiej. 

9 Uchwała Nr XLVI/737/2008 - w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonej przy ul. Chełmońskiego w 
Rzeszowie  

10 Uchwała Nr XLVI/738/2008 - w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonej w Rzeszowie  

11 Uchwała Nr XLVI/739/2008 - w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonych                          w Rzeszowie  

12 Uchwała Nr XLVI/740/2008 - w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
położonej przy ul. Pleśniarowicza w 
Rzeszowie  

13 Uchwała Nr XLVI/741/2008 - w sprawie nadania nazw ulic na terenie 
miasta Rzeszowa  

14 Uchwała Nr XLVI/742/2008 - w sprawie podwyższenia kapitału 
zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów                       i Kanalizacji 
Spółka z o.o.  

15 Uchwała Nr XLVI/743/2008 - w sprawie podwyższenia kapitału 
zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów                i Kanalizacji 
Spółka z o.o.                       w Rzeszowie  

16 Uchwała Nr XLVI/744/2008 - w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany Nr 23/4/2008 Studium 
Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Miasta 
Rzeszowa w rejonie ul. Lwowskiej w 
Rzeszowie  

17 Uchwała Nr XLVI/745/2008 - w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany Nr 173/12/2008 Miejscowego 
Planu Zagospodarowania Przestrzennego 



Nr 137/8/2006                   w rejonie ulicy 
Zawiszy Czarnego               w Rzeszowie  

18 Uchwała Nr XLVI/746/2008 - w sprawie zamiaru likwidacji Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej           Nr 1 w 
Rzeszowie oraz Technikum 
Uzupełniającego Nr 1 w Rzeszowie  

19 Uchwała Nr XLVI/747/2008 - w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu 
Profilaktyki                                         i 
Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych, Przeciwdziałania 
Narkomanii                        i Przemocy   

20 Uchwała Nr XLVI/748/2008 - w sprawie przyjęcia „Strategii Marki 
Rzeszów na lata 2009-2013 oraz Program 
Promocji Miasta 

21 Uchwała Nr XLVI/749/2008 - Uchwała w sprawie ustanowienia logo 
Miasta Rzeszowa. 

  
  

Pan Konrad Fijołek – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – w związku 
wyczerpaniem przyjętego porządku obrad dokonał zamknięcia XLVI sesji Rady Miasta 
Rzeszowa. 
Obrady trwały od godz. 8.30 do godz. 13.25. 
  
  
Na tym protokół z XLVI sesji Rady Miasta Rzeszowa zakończono. 
          
Protokołowała: 
Jolanta Ciebień 

                                                                                             Przewodniczący  
                                                                                        Rady Miasta Rzeszowa  
  
                                                                                               Konrad Fijołek 
  
Sprawdził: 
        Dyrektor 
Biura Rady Miasta 
  Mirosław Kubiak 
                                                                   

  
  
  
  
 


